

卫理公会以萨迦守望者 10-16/10/2024

十月第二个星期的祷告事项

A. 国际

1. 以哈战争持续了一年，继续为世界和平祷告，在战乱的时代仍寻得基督里的平安。
<https://rb.gy/3xaghx>
2. 多个国家受洪水和土崩肆虐，导致人民受困及造成伤亡。求主帮助修复工作及安慰人的心灵。
<https://rb.gy/216re8>

B. 国家

1. 祷告《2024 年公共卫生烟草与吸烟管制法令（852 法令）》得到有效地实施，以减少吸烟及烟草产品对公共健康的危害。
<https://rb.gy/pmx188>
2. 为校园霸凌问题祷告，求主赐师长们敏锐于孩子日常生活出现异样，尽早给予关心和帮助。

C. 教会

1. 为你与教会弟兄姐妹之间的矛盾求主怜悯，以爱彼此饶恕。
2. 为教会的合一祷告，在主里彼此相爱，互相扶持一起成长。

D. 家庭

1. 祷告夫妻婚姻牢固恩爱，互相顺服，彼此尊重。
2. 祷告家中成员都敬畏神，以圣经原则生活。

Issachar Watcher Methodist 10-16/10/2024

Prayer items 2nd week of October

A. World

1. The Israel-Hamas war has gone on for a year now. Continue to pray for world peace, that even in times of conflict, peace in Christ may still be found. <https://rb.gy/z5e4z3>
2. Several countries have been ravaged by floods and landslides, trapping people and causing casualties. Pray for the Lord's help in the restoration efforts and for comfort to those affected.

B. Country

1. Pray that the <Control of Smoking Products for Public Health Act 2024 (Act 852)> is effectively implemented, reducing the harm caused by smoking and tobacco products to public health.
<https://shorturl.at/Qv80f>
2. Pray for the issue of bullying in schools, asking the Lord to give teachers and caregivers the sensitivity to notice any unusual behaviour in the children and be quick to offer care and help.

C. Church

1. Pray for the Lord's mercy in handling conflicts between you and your brothers and sisters in the church, that you may learn to forgive one another in love.
2. Pray for the unity of the church, that members may love one another, support each other, and grow together in the Lord.

D. Family

1. Pray for marriages to be strong and loving, with spouses mutually submitting to and respecting one another.
2. Pray that all family members live in reverence for God and follow biblical principles in their daily lives.

Pengawal Isakhar Methodist 10-16/10/2024

Doa minggu kedua Oktober

A. Dunia

1. Perang Israel- Hamas telah berlarutan selama setahun. Terus berdoa untuk keamanan dunia, agar di tengah-tengah zaman peperangan ini, kita masih dapat menemui kedamaian di dalam Kristus.
<https://rb.gy/z5e4z3>
2. Beberapa negara dilanda banjir dan tanah runtuh, menyebabkan banyak orang terperangkap dan kehilangan nyawa. Oleh itu berdoa agar Tuhan menggerakkan orang berkuasa untuk berusaha memulihkan dan menghiburkan hati mereka yang terkesan.

B. Negara

1. Berdoa untuk <Akta Kawalan Produk Merokok Demi Kesihatan Awam 2024 (Akta 852)> dapat dilaksanakan dengan berkesan untuk mengurangkan bahaya merokok dan produk tembakau terhadap kesihatan awam. <https://shorturl.at/Qv80f>
2. Berdoa untuk isu buli di sekolah, meminta kepada Tuhan agar guru-guru dan penjaga memiliki kepekaan terhadap sebarang kelakuan ganjil di dalam kalangan kanak-kanak supaya bantuan dapat diberikan lebih awal.

C. Gereja

1. Berdoa agar Tuhan memberikan belas kasihan-Nya kepada kita sewaktu terjadi konflik diantara anda dan saudara-saudari yang seiman, supaya dapat saling mengampuni didalam kasih.
2. Berdoa untuk kesatuan di dalam gereja, agar setiap ahli mengasihi satu yang sama lain, saling menyokong satu yang lain, dan bertumbuh bersama di dalam Tuhan.

D. Keluarga

1. Berdoa agar perkahwinan setiap pasangan suami dan isteri tetap kukuh dan dipenuhi dengan kasih, saling tunduk dan menghormati di antara satu sama yang lain.
2. Berdoa agar setiap ahli keluarga hidup di dalam keakraban dengan Tuhan dan mengamal kehidupan yang berdasar pada Alkitab di dalam kehidupan seharian mereka.